
Gedik Yatırım Menkul Değerler AŞ  

26 Nisan 2024 tarihli Olağan Genel Kurul Toplantısı Soru ve Cevapları 

Soru 1: Şirket internet sitesi ve uygulamasının ara yüz tasarımının görme engelli yatırımcıların da 

kullanabileceği şekilde geliştirilmesini ve yatırımcılar için finansal okuryazarlık eğitimi sayılarının 

artırılmasını talep etti. 

Ersan Akpınar (Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı ve Genel Müdür) : Uygulama ile ilgili gerekli birimler 

ile görüşüleceği ve yatırımcı eğitimleri hakkında ise sadece aracı kurum nezdinde değil TSPB’ye 

iletilerek girişimlerde bulunulacağının altını çizdi. 

Soru 2 : Onur Topaç  Bey’in Genel Kurul toplantılarına katılım sağlamasını ve yatırımcı ilişkileri telefon 

hattına ulaşımın basitleştirilmesini talep etti. Şirket’in açıkladığı temettü oranlarına takdirini sundu ve 

gelecek temettü politikası hakkında bilgilendirme istedi. Ek olarak yatırımcı günü buluşmasına bireysel 

yatırımcıların da davet edilmesinin gerekliliğine ve Şirket’in uyguladığı hisse geri alım politikasına dikkat 

çekti. Şirket hissesinin piyasa değerinin artmasını umduklarını belirtti. 

Ersan Akpınar (Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı ve Genel Müdür) : Onur Bey’in dışarıda programı 

olması sebebiyle toplantıya katılamadığını ve görüşlerinin dikkate alınacağını, hisse fiyatının piyasada 

fiyatlandığını belirtti. 

Soru 3 : Şirketin geri alınan paylarının Kurumsal Yabancı yatırımcıya düşük fiyattan satıldığı, bu 

işlemlerin yatırımcılar nezdinde zararlara yol açtığını ve alım yapan kurumsal yatırımcıların hisse 

fiyatına baskılayıcı etkide bulunduğunu iddia etti.  

Ersan Akpınar (Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı ve Genel Müdür) : Hisse fiyatının piyasada 

belirlendiğini ve Şirket olarak yatırımcıların alım/satım işlemlerine müdahil olamadıklarını ve Şirketin 

menfaatinin her zaman korunduğunu belirtti. Dönemsel fiyat hareketlerinden Şirket’in sorumlu 

tutulamayacağını, Şirket’in amacının bilançosunu iyileştirmek olduğunu aktardı. Gedik Yatırım’ın fiyat, 

temettü, büyüme performansı ve vizyonu ile Türkiye’nin en iyi aracı kurumlarından biri olduğunu 

düşündüklerinin altını çizdi.  

Soru 4 : Yatırımcıların Şirket hisse fiyatından memnun olmadıklarını ve açıklanan bilançoya göre Gedik 

Yatırım’ın hissesinin şu an için piyasada ucuz olduğunu söyledi. Gedik Yatırım’ın kripto piyasasında öncü 

olma hedefi hakkındaki gelişmeleri sordu.  

Ersan Akpınar (Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı ve Genel Müdür) : Hisse fiyatının piyasada 

belirlendiği belirtilerek, Kripto piyasası hakkında Sermaye Piyasası Kurulu mevzuatının beklediklerini 

belirterek mevzuat düzenlemeleri öncesinde gerekli hazırlıkların yapıldığını ve Şirket’in ilgili konuya 

odaklanacak olan Ichain Yatırım Holding’i çatısına aldığını belirtti.  

Soru 5 : Şirket’in 2024 & 2025 vizyonu ve gelecek planlamalarını sordu. Marbaş Yatırım  Menkul 

Değerler halka arzını sordu. 

Ersan Akpınar (Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı ve Genel Müdür) : Teknoloji ve yapay zeka 

alanlarında ciddi bir atılım yapmayı hedeflediklerini bu amaç çerçevesinde GYT Bilişim’in kurulduğu, 

hızlı büyüyen aracı kurum sektörünün gelişimi için işe alım ve eğitim programlarının artırıldığı, Inveo 

Ventures bünyesinde teknoloji şirketi yatırımlarını artırarak Gedik Yatırım için daha geniş gelir çeşitliliği 

yaratmaya ve Gedik Private gibi segmente edilmiş alt markaları geliştirmeye çalıştıkları açıklamalarında 

bulundu. Marbaş halka arzının SPK sürecinin devam ettiğini söyledi. 

 


